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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Hogyan kerültek amerikai egyenruhák az iraki magyar kontingens katonáira?" címmel
a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Juhász Ferenc honvédelmi miniszter
úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Már a Honvédelmi Bizottság ülésén is hangot adtunk amiatti aggodalmunknak, hogy az iraki
magyar kontingens katonáit amerikai mintázatú és stílusú egyenruhával látták el, ami minden
bizonnyal fokozott, ugyanakkor elkerülhető veszélynek teszi ki az állományt . Jelenleg nem
látjuk át a ruhák beszerzésének körülményeit, ami reményeink szerint döntésük magyarázatul
szolgál. Ezért kérdezem miniszter úrtól :

1 . Milyen eljárás keretében szerezte be a tárca az iraki magyar kontingens ruháit?
2. Hány cég közül választották ki a nyertes céget?
3 . Melyik cég kapott megbízást a ruhák beszerzésére?
4. Volt - e honvédségi referenciája a beszerzést végző cégnek?
5 . Milyen szempontok mentén történt a cég kiválasztása?
6. A nyertes cég átesett-e nemzetbiztonsági ellenőrzésen?
7. A nyertes cég rendelkezik-e NATO beszállítói minősítéssel?
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